
DISTRIKTSFORENINGEN HIMMERLAND

Referat fra generalforsamling onsdag d. 1. marts 2023 kl. 19.00
i Kongerslev Sognegård

Dagsorden:

1.   Valg af ordstyrer
2.   Forelæggelse af og godkendelse af bestyrelsens beretning
3.   Godkendelse af de udsendte vedtægter for foreningen
4.   Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab
5.   Drøftelse af foreningens opgaver det kommende år
6.   Drøftelse af budget og fastsættelse af kontingent for 2024
7.   Valg af tre stemmetællere
8.   Valg af 12 delelgerede og 3 stedfortrædere til Landsforeningens delegeretmøde.
      Derudover vælges der 1 person fra hvert af de 4 provstier, der deltager som 
      foreningens gæster.
9.   Indkomne forslag: Ingen
10. Eventuelt
________________________________________________________________________________

ad 1.  Bestyrelsens forslag: Carsten Bøgh Pedersen – blev valgt.
          Ordstyreren erklærede generalforsamlingen lovligt indkaldt og forsamlet

ad 2.   Formand Rita Moore, Hadsund – beretningen er sendt ud til alle sammen med dagsordenen!
           Vil derfor ikke kommentere den specielt.
            Bestyrelsen blev præcenteret: 
            Næstformand – Søren Winther, Aalborg Østre
            Kasserer – Susanne Pendlmayr, Hadsund
            Sekretær – Anne Steenberg, Aalborg Østre
            Uffe Sørensen, Aalborg Østre
            Ole Bressendorf, Hadsund
            Annette Søegaard, Rebild
            Jytte Abildgaard, Rebild
            Grete Bach, Rebild
            Lise Mejlholm, Aalborg Vestre
            Jens Niss, Aalborg Vestre
            Karin Munk, Aalborg Vestre

           Emner der er i spil lige nu i Landsforeningen:
           Formålsparagraf ændres – foreligger i udskrift
           Ønsker at være en arbejdsgiverorganisation
           Søren Winther: 
           Distriktsforeningerne er overhovedet ikke nævnt! Det er vigtigt med støtte til de enkelte 
           distriktsforeninger – det samme gælder for samarbejdet mellem de forskellige distrikts-
           foreninger på stiftsplan.
           Carsten Bøgh Pedersen ( bestyrelsesmedlem i Landsforeningen ):
           Det er en stor fejl! Landsforeningen står på skulderen af distriktsforeningerne!
           Søren W.:
           Vi har i bestyrelsen talt om, at vi har et problem med hensyn til præsternes interesse 
           for  vores forening. I vores vedtægter står, at vi ønsker en præst fra hver af de 4 provstier,
           som medlem af bestyrelsen, men der er ingen i denne periode!



           Carsten Bøgh:
           Det bliver italesat på delegeretmødet i år.
           Der arbejdes med det – præstemanglen gør det ikke bedre – det giver mange brede opgaver 
           at udføre. Præsterne er meget interesserede lokalt, men skal også kigge ud!
           Bestyrelsens beretning blev godkendt med klap!

ad 3:   Ændringer i vedtægter:
           Navneændring til Distriktsforeningen Himmerland i stedet for  Menighedsforeningen
           Himmerland ( §1 )
          Bestyrelsen konstituerer sig hvert år i stedet for hver 4. år ( § 8 )
          Vedtægterne blev gennemgået:
          Ingen ændringer i § 2, 3, 4, 5, 6, 7, 9, 10, 11, 12, 13, 14!
          Enstemmigt vedtaget

ad 4.  Susanne Pendlmayr gennemgik regnskabet.
          Årets resultat : - 36.310,73 kr.
          Da foreningen har stor formue, som kun er vokset i coronatiden, er det bestemt, at alle
           vores aktiviteter er gratis.
          I årets løb er der blevet arrangeret tur til Himmelske Dage i Roskilde, kursus om Fremtidens 
          Kirke i Løgumkloster.
          Til delegeretmødet på Nyborg Strand deltager udover de 12 delegerede, 3 suppleanter og en   
          gæst fra hvert provsti på foreningens regning
          Vi betaler 6.357,65 kr til Spar Nord i gebyrer – selvom vi har mange pende stående!!
          Forslag: Næste år bør sidste års regnskab medsendes. Det blev besluttet!

ad 5.  Lise Mejlholm fortalte om de kurser,der kommer i løbet af året, men man må meget gerne 
          melde ud, hvis der er specielle ønsker. 
          I foråret er der planlagt kurser i MUS-samtaler og APV. Det er Landsforeningen, der står for
          kuserne. Tid og sted meldes ud snarest.
          Lønforhandlinger er også et emne, vi gerne vil tage op – det skal nås inden 
          forhandlingerne starter. Dertil evt. et kursus i arbejdsrammetid sidst på året.
          Kurserne er gratis for distriktsforeningens medlemmer.
          Carsten Bøgh gjorde opmærksom på Landsforeningens ledelseskursus.
          Der blev udtrykt ønske om et kursus for kirkeværger.
          Forslag: Debatmøder om den nye økonomilov - og affaldssortering

ad 6.  Kontingentet fastholdes – måske med en lille regulering fra Landsforeningen
           - vedtaget!

ad 7.  Forslag til stemmetællere: Susanne Pendlmayr, Uffe Sørensen og Anne Steenberg
         Valgt!

ad 8.  Hvis man vælges som delegeret, forpligtiger man sig til at deltage i formøde til delegeret-
          mødet, til at sætte sig ind i stoffet, der skal behandles og være til stede under hele mødet
          Der var 51 stemmeberettigede og der blev afgivet 51 stemmer, hvoraf 49 var gyldige, 1 
          ugyldig og 1 blank
         
          Valgt som delegeret blev:
          Uffe Sørensen
          Anne Steenberg
          Susanne Pendlmayr
          Lise Mejlholm



          Ole Bressendorf
          Gunnar Høj
          Grete Bach
          Søren Winther
          Annette Søegaard
          Poul Sørensen
          Christen Toft Christensen
          Karin Munk
          
          Suppleanter:
          Marianne Andersen
          Birthe Lauritzen
          Lone Kjær 
          Orla Kastrup Kristensen
          Jens Niss
          Gitte Hvid Christensen

          Heraf er de 3 første inviteret med som gæster til delegeretmødet

          Derudover er 4  - 1 fra hvert provsti - inviteret med til delegeretmødet:
          Valgt blev:
          Ole Kjærgaard, Aalborg Østre Provsti
          Orla Kastrup Kristensen, Rebild Provsti
          Gitte Hvid Christensen, Aalborg Vestre Provsti
          Rita Rydborg, Hadsund Provsti

ad 9.  Ingen indkomne forslag

ad 10. Christen Christensen fortalte om et indlæg, han havde haft i Menighedsrådsbladet

        

                                                                                                    Referant: Anne Steenberg
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